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Vi i Høland/Bjørkelangen skytterlag har i dag inntekter av bingoautomat og ser at det er
forslag på å ta disse fra oss.
Vi i skytterlaget er i dag helt avheng av disse inntekter for å drifte vårt lag som i all hovedsak
dreier seg om ungdomsarbeid. Vi aktiviserer i dag ca 50 ungdommer som er på vårt anlegg.
Flere kvelder i uken å dette koster penger. Vi kan opplyse om at vi har lånt penger og har
måttet kausjonere som privatpersoner for å bygge lokaler som egner seg. Det er i dag et
etterslep på 6-10 år på spillemidler i vår kommune.
Da vår lag som er tilsluttet Det frivillige skyttervesen, ikke mottar noe driftstøtte fra det
offentlige, er disse penger fra bingoautomatene
en veldig fm støtte for å drive med ungdomsarbeid.
Derfor mener vi at oversluddet fra disse automatene må fortsatt fordeles av
bingoentreprenøren. Vårt lag får i dag 30 % av inntektene fra den automaten vi er satt opp på.
Hvis det som i forslaget ska1 reduseres til 2006 nivå, betyr det at vårt lag ikke kommer til å
motta noen penger i det hele tatt, pga at da hadde vi ikke inntekter fra automatene enda.

Så la oss beholde disse inntektene og tenk på at dette er penger som går til lag og foreninger
som driver aktivt arbeid blant unge i hele landet, og som har veldig mange som jobber dugnad
for at unge og eldre skal ha en aktiv fritid i stedet for å komme ut på "skårplanet".


